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1. Godkendelse af dagsorden og referat 
Sagsnr.: 563-2019-4322 Dok.nr.: 563-2020-44273 Sagsbeh.: KMP Åbent 
 

 
Skolebestyrelsen 2018 -2022, den 7. oktober 2020: 
Fraværende: Anette Lock Hansen, Halfdan Kofoed Petersen, Niels Heinel 
 
Formanden kunne berette, at dialogmødet er aflyst med hensyn til Corona. 
 
Godkendt 
 
Indledning 
 
 
Sagsfremstilling 
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Lovhjemmel, planer og politikker 
Styrelsesloven 
 
Økonomiske konsekvenser 
Ikke relevant 
 
Sociale og sundhedsmæssige konsekvenser, herunder tilgængelighed 
Ikke relevant 
 
Miljømæssige konsekvenser 
Ikke relevant 
 
Beslutningsproces 
07.10.20 Skolebestyrelsen 
 
Vurdering 
Ikke relevant 
 
Indstilling 
Til godkendelse 
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2. Elevrådets punkt 
Sagsnr.: 563-2018-4138 Dok.nr.: 563-2020-44275 Sagsbeh.: KMP Åbent 
 

 
Skolebestyrelsen 2018 -2022, den 7. oktober 2020: 
Fraværende: Anette Lock Hansen, Halfdan Kofoed Petersen, Niels Heinel 
 
Elevrådets arbejde er midlertidigt indstillet som følge af skolens tiltag mod smit-
tespredning. Derfor intet nyt fra elevrådet. 
 
Taget til efterretning 
 
 
Indledning 
 
 
Sagsfremstilling 
Dette punkt er fast på alle skolebestyrelsesmøder. Elevrådet kan her bl.a. orien-
tere fra arbejdet i rådet. 
 
Lovhjemmel, planer og politikker 
Folkeskoleloven 
 
Økonomiske konsekvenser 
Ikke relevant 
 
Sociale og sundhedsmæssige konsekvenser, herunder tilgængelighed 
Ikke relevant 
 
Miljømæssige konsekvenser 
Ikke relevant 
 
Beslutningsproces 
07.10.20 Skolebestyrelsen 
 
Vurdering 
Ikke relevant 
 
Indstilling 
Til efterretning 
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3. Orientering fra ledelsen 
Sagsnr.: 563-2018-3866 Dok.nr.: 563-2020-44277 Sagsbeh.: KMP Åbent 
 

 
Skolebestyrelsen 2018 -2022, den 7. oktober 2020: 
Fraværende: Anette Lock Hansen, Halfdan Kofoed Petersen, Niels Heinel 
 
3.|Skolelederen orienterede mundligt om blandt andet: Ny procedure ved brand, 
Rasmus Nørgaard er ansat som musiklærer tilknyttet indskolingen, skolens kan-
tinemedarbejder har fået nyt job | der ansættes ny, når kantinen genåbner efter 
Corona, der er fundet penge til opførelse af legeplads for mellemtrin i den nordli-
ge skolegård, status på Coronasituationen, skolens internationale arbejde. 
Fritidslederen orienterede kort om status på SFO, klub, Ungdomsskole og SSP: 
SFO fortsat udendørs på grund af Corona, åbningstider i klubben, skitur aflyst i 
ungdomsskolen | i øvrigt en del ændringer i tilbud, SSP har ansat 4 konsulenter 
til gadeplansarbejde. Ungeråd er startet og skal udvikles. 
 
 
Indledning 
 
Sagsfremstilling 
Ledelsen orienterer kort om aktuelle problemstillinger, som man på skolen er op-
taget af netop nu. 
 
Lovhjemmel, planer og politikker 
Ikke relevant 
 
Økonomiske konsekvenser 
Ikke relevant 
 
Sociale og sundhedsmæssige konsekvenser, herunder tilgængelighed 
Ikke relevant 
 
Miljømæssige konsekvenser 
Ikke relevant 
 
Beslutningsproces 
07.10.20 Skolebestyrelsen 
 
Vurdering 
Ikke relevant 
 
Indstilling 
Til orientering 
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4. Økonomi - aktuel status 
Sagsnr.: 563-2019-4774 Dok.nr.: 563-2020-44283 Sagsbeh.: KMP Åbent 
 

 
Skolebestyrelsen 2018 -2022, den 7. oktober 2020: 
Fraværende: Anette Lock Hansen, Halfdan Kofoed Petersen, Niels Heinel 
 
Skolelederen gav en overordnet status på både bestyrelses- og ledelsesramme. 
Begge rammer overholdes i 2020. Der er skabt et godt overblik over-  og red-
skaber til skolens økonomistyring. 
 
Taget til efterretning 
 
 
Indledning 
 
 
Sagsfremstilling 
Ledelsen orienterer om økonomisk status d.d. for de to rammer.  
 
Lovhjemmel, planer og politikker 
Folkeskoleloven 
 
Økonomiske konsekvenser 
Ikke relevant 
 
Sociale og sundhedsmæssige konsekvenser, herunder tilgængelighed 
Ikke relevant 
 
Miljømæssige konsekvenser 
Ikke relevant 
 
Beslutningsproces 
07.10.20 Skolebestyrelsen 
 
Vurdering 
Ikke relevant 
 
Indstilling 
Til orientering 
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5. Årshjul for bestyrelsens arbejde 
Sagsnr.: 563-2018-3085 Dok.nr.: 563-2020-44291 Sagsbeh.: KMP Åbent 
 

 
Skolebestyrelsen 2018 -2022, den 7. oktober 2020: 
Fraværende: Anette Lock Hansen, Halfdan Kofoed Petersen, Niels Heinel 
 
5.|Årshjulet vedtaget med følgende bemærkninger: 
-|Skolelederen undersøger, om der skal indgå opfølgning på trivselsmåling i de-
cember. 
-|Skolebestyrelsens årsrapport behandles i maj. 
-|Der arbejdes videre med årshjulet på Agerskovmødet. 
 
Vedtaget 
 
 
Indledning 
 
 
Sagsfremstilling 
Udkast til årshjul for bestyrelsens arbejde 
 
Lovhjemmel, planer og politikker 
Folkeskoleloven 
 
Økonomiske konsekvenser 
Ikke relevant 
 
Sociale og sundhedsmæssige konsekvenser, herunder tilgængelighed 
Ikke relevant 
 
Miljømæssige konsekvenser 
Ikke relevant 
 
Beslutningsproces 
07.10.20 Skolebestyrelsen 
 
Vurdering 
Ikke relevant 
 
Indstilling 
Til beslutning 
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6. Nedsættelse af kunstudvalg 
Sagsnr.: 563-2020-7727 Dok.nr.: 563-2020-44302 Sagsbeh.: KMP Åbent 
 

 
Skolebestyrelsen 2018 -2022, den 7. oktober 2020: 
Fraværende: Anette Lock Hansen, Halfdan Kofoed Petersen, Niels Heinel 
 
Skolebestyrelsen bakker op om udvalget. Kunstudvalget blev nedsat og består af 
følgende medlemmer: Gertrud Exner, Bente Ellegaard, Anders Lydum. 
Der afsættes midler på budget 2021. 
 
Vedtaget 
 
 
Indledning 
 
 
Sagsfremstilling 
Der nedsættes et udvalg, der skal arbejde med at udsmykke skolen med kunst-
værker både inde og ude. Udvalget forudsættes at arbejde med fundraising. 
 
Lovhjemmel, planer og politikker 
Ikke relevant 
 
Økonomiske konsekvenser 
Ikke relevant 
 
Sociale og sundhedsmæssige konsekvenser, herunder tilgængelighed 
Ikke relevant 
 
Miljømæssige konsekvenser 
Ikke relevant 
 
Beslutningsproces 
07.10.20 Skolebestyrelsen 
 
Vurdering 
Ikke relevant 
 
Indstilling 
Til beslutning 
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7. Skolens fysiske rammer - afdeling U. Nedsættelse af 
arbejdsudvalg 

Sagsnr.: 563-2020-7731 Dok.nr.: 563-2020-44319 Sagsbeh.: KMP Åbent 
 

 
Skolebestyrelsen 2018 -2022, den 7. oktober 2020: 
Fraværende: Anette Lock Hansen, Halfdan Kofoed Petersen, Niels Heinel 
 
Udvalget nedsættes med en mission om at arbejde for forbedring af de fysiske 
rammer i udskolingen til gavn for elevers trivsel og læring. Udvalget skal udfor-
me et projektforslag til behandling i byrådet. 
Udvalget, der skal arbejde med fysiske rammer i udskolingen består af: 
Ny Weisser Øhlenschlæger, Jonas Taumann, Karsten Deuchbein, Rasmus Ander-
sen 
Der afsættes midler til udvalgets arbejde på budget 2021. 
 
Vedtaget 
 
Indledning 
 
Sagsfremstilling 
Der nedsættes et udvalg, hvis kommissorium bliver at arbejde med udvikling af 
skolens fysiske rammer med udgangspunkt i afdeling U. Udvalget skal søge at 
udvikle læringsmiljøet til gavn for elevers trivsel og mulighed for læring. 
 
Lovhjemmel, planer og politikker 
Ikke relevant 
 
Økonomiske konsekvenser 
Ikke relevant 
 
Sociale og sundhedsmæssige konsekvenser, herunder tilgængelighed 
Ikke relevant 
 
Miljømæssige konsekvenser 
Ikke relevant 
 
Beslutningsproces 
07.10.20 Skolebestyrelsen 
 
Vurdering 
Ikke relevant 
 
Indstilling 
Til beslutning 
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8. Information fra skolebestyrelsen 
Sagsnr.: 563-2018-3867 Dok.nr.: 563-2020-44333 Sagsbeh.: KMP Åbent 
 

 
Skolebestyrelsen 2018 -2022, den 7. oktober 2020: 
Fraværende: Halfdan Kofoed Petersen 
 
Skolebestyrelsen beklager, at det aftalte dialogmøde med BKU ikke kunne gen-
nemføres. Corona står i vejen for alt for meget | nu også dette. Vi havde set me-
get frem til mødet med udvalget. 
Elevrådets punkt udgår igen. Det er skolebestyrelsens ønske at vi, hurtigst mu-
ligt får elevrådet på banen igen. Men lige nu står Corona og COVID-19 i vejen for 
arbejdet. Skolen er i det hele taget meget påvirket af situationen og de mange 
restriktioner, som Corona medfører. Det går, som det skal | men vi glæder os 
virkelig meget, til at vi kan få en normal hverdag igen. 
Ledelsen kunne i øvrigt berette, at kantinen også på grund af Corona fortsat er 
lukket, og ser ud til at skulle være det i et stykke tid endnu. 
Der er fortsat god styring på økonomien. For både bestyrelsesrammen og ledel-
sesrammen er der luft, og skolen kommer ikke til at have overforbrug i 2020. 
Der arbejdes i øvrigt hårdt på at få overblik over hele fritidsdelen, hvor nu også 
SSP og Ungdomsskolens økonomi er kommet under skolen. Det lader til at være 
en god løsning, der på sigt kan give en bedre styring end hidtil. 
Bestyrelsen nedsatte to arbejdende udvalg. Et til at arbejde med kunstprojekter 
og visuel forskønnelse af skolen. Det andet udvalg skal se på de fysiske rammer 
primært i udskolingen. 
 
 
Indledning 
 
 
Sagsfremstilling 
Det fastlægges, hvad der skal kommunikeres fra bestyrelsen i den nærmeste 
fremtid. 
 
Lovhjemmel, planer og politikker 
Ikke relevant 
 
Økonomiske konsekvenser 
Ikke relevant 
 
Sociale og sundhedsmæssige konsekvenser, herunder tilgængelighed 
Ikke relevant 
 
Miljømæssige konsekvenser 
Ikke relevant 
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Beslutningsproces 
07.10.20 Skolebestyrelsen 
 
Vurdering 
Ikke relevant 
 
Indstilling 
Skolebestyrelsen beslutter, hvad skoleledelsen skal kommunikere ud fra mødet. 
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9. Eventuelt 
Sagsnr.: 563-2018-4345 Dok.nr.: 563-2020-44345 Sagsbeh.: KMP Åbent 
 

 
Skolebestyrelsen 2018 -2022, den 7. oktober 2020: 
Fraværende: Anette Lock Hansen, Halfdan Kofoed Petersen, Niels Heinel 
 
Eventuelt 
-|Henning Kjærgaard kunne fortælle, at Folkeoplysningsudvalget har givet kr. 
40.000 til naturtræningsbane (idræt) ved skolehallen. 
-|Gertrud Exner ønsker forslag til foredragsholder til forældremøde. 
-|Bente kunne fortælle, at hun har søgt huskunstnerordningen til 
-|Gertrud deltager i et andet huskunstnerordning-projekt på skolen i november. 
 
 
Indledning 
 
 
Sagsfremstilling 
Mulighed for korte orienteringspunkter fra mødets deltagere. 
 
Lovhjemmel, planer og politikker 
Ikke relevant 
 
Økonomiske konsekvenser 
Ikke relevant 
 
Sociale og sundhedsmæssige konsekvenser, herunder tilgængelighed 
Ikke relevant 
 
Miljømæssige konsekvenser 
Ikke relevant 
 
Beslutningsproces 
07.10.20 Skolebestyrelsen 
 
Vurdering 
Ikke relevant 
 
Indstilling 
Til orientering 
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Underskriftsark 

 
Mødet hævet kl. 19:30 
 

Jacob Bay  

Camilla Aae  

Katrine Pierri Nørgaard  

Lone Müller Sigaard  

Jonas Tauman  

Anette Lock Hansen  

Niels Heinel  

Bente Ellegaard  

Siri Weisser 
Øhlenschlæger 

 

Gertrud Exner  

Karsten Deutschbein  

Rasmus Andersen  

Henning Kjærgaard  

Anders Lydom  

Halfdan Kofoed Petersen  

 
 
Sekretær:________________________________ 
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